
 Professioneel

Jaargang 7 n° 112 P Februari 2005

ISSN  1373 - 833X

Jaarabonnement  60 Euro
Losse nummers 6,2 Euro

PCR Detel bvba
000 0191380 96

A n d e r     N i e u w s

Morsum Magnificat ®®®®®

In dit nummer :

- IPV Antwerpen :
   Selectie door het I P V.
- Minister Verwilghen :
  Misleid door FOD Energie.
- Radioactiefjes :
   Het F.A.N.C. slaat nog maar eens de bal mis !
- Telenet weer op zoek naar inkomsten :
  Gemengde Intercommunales (Intermixt) protes-
  teert.

Vierhonderd jaar kranten.
Velen zullen verbaasd opkijken als we vragen wie Abraham
Verhoeven is, naar verluidt zou deze Antwerpenaar 400 jaar
geleden de eerste kranten hebben gedrukt.
Albrecht en Isabella.
Deze beroemde en beruchte aartshertogen vernieuwden in 1620
een reeds bestaand octrooi van Abraham Verhoeven, tot dan
drukte hij  alleen vlugschriften, maar door het nieuwe octrooi
mocht Verhoeven met houtgravures geïllustreerde nieuwsbladen
maken die hij onder “Tydinghe” en “Nieuwe Tydinghe” tussen
1620 en 1622 uitbracht.
Het I P V te Antwerpen.
Het  Internationaal
Perscentrum Vlaanderen
neemt zijn naam ietwat te
letterlijk op want met een
Vlaamse Perskaart mag men
er zonder toelating niet
binnen !
Op 24 januari 2005 was er
om 18.00u een officiële
opening van het jubeljaar
“400 jaar kranten /
Abraham Verhoeven 1605 -
2005”.Om die opening te
mogen bijwonen moet men
tot de vriendenkring van
het IPV behoren, anderen
werden niet toegelaten.
Deze redactie mocht eerst
wel en dan weer niet
aanwezig zijn, “volzet” liet
men om 14:30u telefonisch
weten.
Het dagbladmuseum.
Het huidige dagbladmuseum wordt gerund door een conservator
die door het I P V ten onrechte te veel wordt gelinkt aan het
bewonderen van Abraham Verhoeven aangezien Georges
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Blommaert in het verleden in de verste verte niets te maken had
met gazetten, met drukken en nog veel minder met journalistiek.
Blommaert is wel in “bepaalde” kringen te Antwerpen een bekend
figuur, dat was ook te merken aan het gezelschap met wie hij op
de foto staat, Minister Bourgeois stond niet aan zijn zijde, Bob
Cools de oud Burgemeester van Antwerpen wel.
Opgeklopt.
Ook de waarde van het Dagbladmuseum wordt door het I P V
opgeschroefd, er liggen daar “Tonnen” oude boeken, want dat
waren kranten in die tijd, ze wegen zo’n 15 Kg per stuk en het is
loodzwaar om ze te manipuleren.
Georges Blommaert heeft de oude kranten door omstandigheden
voor een habbekrats kunnen opkopen, bij het archief was men blij
dat ze er vanaf waren. Omdat de oude documenten in zeer slechte
staat waren, heeft het archief enkele jaren geleden beslist om
alles in te scannen en digitaal op te slaan, grote waarde hebben
de oude gazetten dus niet meer, ze vallen trouwens door de
ouderdom uit elkaar. Georges  Blommaert weet er  op een handige
manier munt uit te slaan, dat is altijd al de specialiteit van Georges
geweest, mensen doen geloven in iets van niets en er op de één of
andere manier goed aan te verdienen.
Letterschildering.
Deze redactie kende Georges Blommaert al toen hij in 1965 als
letterschilder  met zijn opvallende purperkleurige Renault R4  van
de ene winkel (of café) naar de andere reed om letters op de
vitrines te schilderen, Georges kon dat goed.
Letterschildering Blommaert was destijds in de Wipstraat gevestigd,
de zaken gingen goed, zelfs zeer goed, maar het was niet met de
letterschildering dat Blommaert veel geld heeft verdiend.
Het pand in de Wipstraat werd met simpele middelen omgebouwd
tot enkele woongelegenheden die verhuurd werden aan
allochtonen en dat bracht goed op,  zelfs het naastliggende pand

werd gekocht en verbouwd.
Vandaag  zou men dat
huisjesmelken noemen.
Relaties.
Georges Blommaert had  goede
en veel relaties, ook politieke,
want zonder relaties geraakt
men niet ver, men zegt : Wie
niet steelt of niet erft zal
werken tot hij sterft !
Relaties en vrienden werden
destijds door Georges in het
Eurotel (het latere Switel)
uitgenodigsd om te tafelen. De
dineetjes  werden meestal
afgesloten met menig “Poirke”
(Williams).
Daarom kon Georges zich veel
dingen  permittereren  waarvan
anderen slechts konden
dromen,  Blommaert liep door
zijn vele relaties nooit tegen
de lamp en daarom  vergaarde

de handige en niet op de tong gevallen Blommaert tussen 1965 en
1985 veel kapitaal en huizen.
Te dure kopies.
Toen we einde 2001 naar Aartselaar trokken om enkele kopies te
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Georges Blommaert naast oud Burgemeester Bob Cools van Antwer-
pen, we hadden Georges graan enkele vragen gesteld maar het I P V
liet ons niet toe ! Links de echtenote van Blommaert.

foto GVA Concentra
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bemachtigen van oude kranten
uit de beginjaren 1900
mochten we tussen een stapel
grote en loodzware boeken zelf
zoeken.
Toen we het juiste exemplaar
hadden gevonden, was het
zowaar onbegonnen werk om
de grote pagina’s (0,5 x 0,7m)
om te draaien.
Het  papier was broos
geworden en daarom was het
ondoenbaar  om vlot pagina’s
om te draaien zonder scheuren,
stukken of brokken te maken.
Wanneer men bij het
manipuleren zo’n pagina’s  zou
beschadigen is Blommaert in
staat om een schadevergoeding
te eisen die 10 keer hoger ligt
dan wat de oude rommel  heeft
gekost !
Wanneer we er dan toch in
slaagden om de juiste pagina
te vinden, moest het loodzware
en lijvige boek op een
kopiemachine A3 worden
gelegd, geen sinecure, in feite
stuntelig, amateuristisch en
één grote klucht.
Eens de kopie toch gemaakt
diende er zo’n 20 Euro betaald,
een ontvangstbewijs, een bon
of een factuur ? Ge zijt niet
goed zeker !
Gezondheid.
We geven toe dat Georges
Blommaert geen luiaard is en
hard gewerkt heeft, maar het
doel (geld) heiligde wel de
middelen.
De laatste jaren sukkelt
Georges met de gezondheid,
behalve gehoorproblemen die
hij aan één kant al vele jaren
kent, heeft hij nu ook last met
evenwichtstoornissen.
Georges Blommaert weet dus
dat men met geld niet alles  op
deze wereld kan kopen.
Ander “kommentaar”
over het I.P.V.
Antwerpen.
Een hoofdredacteur liet ons
weten dat zij het niet eens de
moeite vonden om iets over het
IPV, de opening of Georges
Blommaert te brengen, is ons
te onbelangrijk was het besluit.
Perslui wisten van niets.
Een andere hoofdredacteur
reageerde als volgt :
ik heb vanavond nog een
persconferentie gehad, en al
de aanwezige perslui wisten
van niets, op eentje na, die er
vaag ergens iets van had
vernomen, maar verder ook
niks wist.
Het IPV wordt geleid door een
omhooggevallen niksnut, die
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wel tijd heeft een cursus antiquariaat te volgen en een
brocantezaak te openen. Kritisch of niet, als je niet tot zijn
persoonlijke vriendenkring behoort kom je er niet in. Perskaart
van de Europese, Belgische of Vlaamse journalisten speelt in
deze niet de minste rol. Ik ken hem al zowat 20 jaar en zelfs een
eenvoudige groet kan er niet meer af sinds hij directeur van het
IPV werd.
Onder zijn leiding is het IPV verworden tot een vierkant draaiend
clubje leeglopende profiteurs dat met de pers niets (meer) te
maken heeft. Wij laten het IPV alleszins zo veel mogelijk links
liggen. Informatie is daar toch niet te halen.
Toch nog een “Persnota”.
Alhoewel we het uitdrukkelijk hadden gezegd dat het IPV niet
de moeite moest doen om een persnota te zenden, hebben ze
het toch gedaan, ze ging meteen in de prullemand.

Laat Minister van
Energie Marc

VERWILGHEN zich
door F.O.D. Energie
<bewust>inpakken ?

Brussel / Betekom 12 januari 2005.
Toen deze redactie tussen 2001 en 2003 meer dan 1.500 rapporten
van ontoelaatbare en gevaarlijke elektriciteitnetten van
ELECTRABEL - WVEM - PBE - INTERELECTRA bij Staatssecretaris
Olivier DELEUZE had ingediend, was de Staatssecretaris ervan
overtuigd dat de toelating om hun eigen netten te mogen keuren
(art.271 van het A.R.E.I.) de stroomleveranciers volledig moest
worden afgenomen, maar er was een vreemde kaper op de kust.
Controlerende overheid  staat aan de kant van de
overtreders !
Op het Kabinet van Olivier DELEUZE waren Henry Autrique en Pierre
Melon gestart met het doorvoeren van een wijziging van artikel
271 van het A.R.E.I., de mogelijkheid dat de stroomleveranciers
de staat van hun eigen netten keurden moest volledig worden
afgeschaft en de keuring  zou door erkende  organismen  kunnen
gebeuren, maar bij F.O.D. Energie lieten ze zich in de voorafgaande
vergadering van het B.E.C. (Werkgroep 64)  door de
stroomleveranciers, met Electrabel op kop, “inpakken”.
Het is meer dan schrijnend dat de toeziende overheid (F.O.D.
Energie) de eisen van de overtreders inlost.
F.O.D. Energie deed vroeger nooit controles.
De stroomleveranciers hebben gedurende 75 jaar de wet op de
verdeling van elektriciteit, met alle gevolgen van dien, met de
voeten mogen treden. Pas toen Morsum Magnificat tussen 2001 en
2003 in 67  gemeenten en steden de gevaarlijke staat van de netten
in meer dan 1.250 rapporten goot en die aan de Staatssecretaris
O.Deleuze meldde “moest” F.O.D. Energie “verplicht” optreden !
De franstalige Hoofdingenieur / Directeur Jean Claude MIGNOLET
was, en is nog steeds, in alle staten.
Minister VERWILGHEN wordt misleid.
Ondertussen werden de bezoeken van  Morsum Magnificat
opgevoerd tot 110 gemeenten en steden en zijn er meer dan 2.000
rappporten gemaakt.
Nadat Hagen GOYVERTS een Parlementaire vraag aan de Minister
van Energie stelde werd een antwoord geformuleerd waaruit al
duidelijk was af te leiden dat de Minister  door zijn diensten (FOD
Energie) niet correct geïnformeerd werd.
Op 12 januari 2005 schrijft de Minister een brief naar de uitgever
van Morsum Magnificat (Detel bvba), in die brief is het helemaal
duidelijk dat de bazen bij Energie, vooral de Franstalige
Hoofdingenieur / Directeur J.C.MIGNOLET, de stroomleveranciers
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de hand deels  boven het hoofd houden.
De onzin van Minister VERWILGHEN.
Volgens eerder in de werkgroep P86 gegeven instructies aan het
B.F.E. zouden “ernstige risicogevallen” in de laagspanningsnetten
tegen 30 juni 2003 moeten zijn opgelost, eerder was gesteld dat
alle problemen tegen einde 2003 hadden moeten worden opgelost,
maar de stroomleveranciers (en ook deze redactie) hebben dat
weggelachen.
Nu heeft F.O.D. Energie het “nog” maar eens afgezwakt, Minister
VERWILGHEN schrijft in zijn brief dat de volledige sanering tegen
einde 2007 een feit moet zijn, zelfs dát geloven we nog niet.
In de “bla bla” brief van Minister Verwilghen is het duidelijk dat
de stroomleveranciers (Netbeheerders) bij F.O.D. Energie de toon
aangeven en niet andersom en dat heeft alles te maken met de
houding van de heer J.C.MIGNOLET. Op de Directeur Generaal
(Fernand SONCK) moeten we ook niet meer rekenen, die gaat
binnenkort met pensioen, de stroomleveranciers hebben dus vrij
spel.
400.000 Abonnees.
Minister Verwilghen schrijft in zijn brief dat er 400.000 klanten op
het luchtnet (dat 16.700 km lang zou zijn) zijn aangesloten, Minister
MOERMAN zegde onlangs dat er al 120.800 aansluitingen hersteld
werden, dus is er nog heel veel werk aan de winkel, maar
ondertussen blijft de situatie op vele plaatsen gevaarlijk.
Stroomleveranciers blijven de wet overtreden.
Dat elektriciteit gevaarlijk is en dat er, ingeval de luchtnetten
(blanke en andere) in slechte staat zijn, gevaar is voor
overspanning, kortsluiting, brand en elektrocutie is genoegzaam
bekend. Als er weer eens een brand is door kortsluiting in de
toevoerleidingen dan sluit iedereen weer de ogen en de
gedupeerden worden belogen en bedrogen want de almachtige
ELECTRABEL, broodheer van velen, heeft alles in de hand, inclusief
de controlerende overheid en zelfs de Minister.
Intercommunale Gaselwest heeft het gevaarlijkste

net.
Minister Verwilghen geeft in zijn brief van 12 januari 2005 toe dat
GASELWEST het slechtste net heeft en daarom krijgt deze
Intercommunale, waarvan ELECTRABEL de exploitatie heeft, nog
meer tijd. Hoe meer men de wet overtreedt hoe soepeler de
overheid wordt, net de omgekeerde wereld ! Wie in dit land de
regels met de voeten treedt, mensen in gevaar brengt,

Radioactiefjes

De
“Professionaliteit”

en de waarde van de
PV’s van het F.A.N.C.

Betekom / St Denijs Westrem  25 januari 2005
Hoeveel keren hebben we al gehoord dat Professoren met hun
verklaringen lijnrecht tegenover elkaar staan, de ene zegt dat
iets wit ziet, waarvan de andere zegt dat het zwart ziet.
Professor André Poffijn.
Deze Professor (R.U.G.) werd door het Federaal Agentschap voor
Nucleaire Controle (F.A.N.C.) binnengehaald als de grote Radon
specialist (Zie het Waalse Radonprobleem in MM Pro).
Maar nu mag (moet ?) de Professor zich ook bezighouden met het
opsporen van de zogenaamde radioactieve bliksemafleiders en
in die materie is de Professor blijkbaar minder goed thuis.
Het is klassiek voor Professoren dat ze in één (smalle) richting
gespecialiseerd zijn, maar wanneer men “even” buiten dat “smal”
gebied gaat kijken, dan gaat de kennis ook snel bergaf.
Het verschil is goed te zien.
In de zogenaamde radioactieve bliksemafleiders is het verschil
tussen de  originele “ Horemans-Souply “ en de kopie die door
Sopadec (Meneer Beukels)  is gemaakt, duidelijk te zien, zelfs
zonder optische middelen, maar de Professor ziet het verschil
niet en dat vinden we beschamend voor iemand op dat niveau.
Het stelt hier nog eens een voorbeeld hoe geloofwaardig Profes-
soren wel zijn.
Waardeloos PV van Waarschuwing.
Te St Denijs Westrem werd er door Professor André Poffijn een

PV van waarschuwing op-
gemaakt voor het illegaal
bezitten van een
“Horemans-Souply”
maar het is geen
Horemans-Souply, het is
een kopie ervan die ge-
maakt is door de firma
SOPADEC (later FARADEC)
uit Mechelen.
De zaakvoerder van
SOPADEC was een zekere
meneer BEUKELS die ooit
als meestergast bij Ma-
dame Horemans-Souply
werkte, zelfstandig werd
en de Horemans-Souply
namaakte.
Ander uitzicht en
bronnen.
Behalve het andere uit-
zicht, heeft het nage-
maakte type <normaal>
ook andere bronnen.
Bij de echte is er een ra-
dioactieve band (Radium
226) horizontaal op de
aluminium plaat beves-
tigd.
Bij de kopie zijn het
plaatjes met Americium
241 die geklemd zitten

tussen de opstaande pinnen.

Als het F.A.N.C in zo’n eenvoudige materie al blijk geeft het
niet zo nauw te nemen met de details m.b.t. radioactieve
spullen, hoe zit het dan met de kennis over de ingewikkelde
materie van de kerncentrales ?

Pastorijstraat te Baal.
Deze situatie is al 3 keer gemeld en één jaar later is er
nog niets gewijzigd ! Art. 159-01 van het A.R.E.I. zegt
dat de geleiders minstens van het type V.I.F.B. of CIFVB
moeten zijn en dat is niet het geval, de VIFB (groene
kleur) werd verlengd met niet geïsoleerde geleiders.
Die verbinding werd met plakband geïsoleerd terwijl de
draden verder blank zijn ! Onnozeler kon niet !

Lees verder op blz 4

De echte Horemans- Souply

De nagemaakte Horemans- Souply
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verantwoordelijk is voor veel branden met elektrische oorzaken
vanwege de niet conformiteit, zoals GASELWEST, krijgt nog meer
respijt op de koop toe !
Veel geld verdiend.
Iedereen zal er mee akkoord gaan dat ELECTRABEL miljarden heeft
verdiend door de elektrische netten niet in de wettelijke staat te
onderhouden, de Intercommunales hebben mee aan die grote pot
kunnen likken en nu er herstellingen moeten worden uitgevoerd is
er geen geld meer en mogen vele netten in gevaarlijke staat blijven,
vraag u niet af hoe dat allemaal kan, maar het bestaat.
Hoofdingenieur - Directeur J.C.Mignolet
minimaliseert rapporten.
Het is duidelijk dat J.C.Mignolet van F.O.D. Energie de
rapporten die hem worden overgemaakt ten voordele van de
stroomleveranciers minimaliseert, één van de Ingenieurs (J.M.)
legde ook al eens klacht neer tegen de zaakvoerder van Detel
(de uitgever van Morsum Magnificat), maar de Ingenieur
maakte zichzelf belachelijk t.o.v. het gerecht, zijn baas
(F.Sonck) had voordien immers al het tegenovergestelde
beweerd !
De Ingenieur J.M. is kwaad omdat er te veel meldingen van
Morsum Magnificat binnenliepen en hij daaruitvolgend te veel
moest werken. Bij één van zijn opdrachten te Tienen (CZANI) sprak
hij lasterende taal.  De opvolging van de netten in Oost en West
Vlaanderen verloopt veel beter  dan in Antwerpen en Limburg omdat
dit laatste  het werkgebied is van J.M.

T e l e n e t
Betekom / Mechelen 27 januari
2005
Het feit dat de stroomleveranciers
verplicht worden om hun
gevaarlijke laagspanningsnetten te
herstellen, waarbij  veel

ondergronds moet worden
gebracht, heeft uiteraard zijn
gevolgen voor het  oud en versleten
net van Telenet dat dan ook
ondergronds moet.
V.V.S.G.
In een nota van de Vereniging Voor
Steden en Gemeenten n°4 van 25
januari 2005 kondigt men aan dat
de Gemeenten niet willen
opdraaien voor de kosten van het
ondergronds brengen van de netten
van Telenet, voor meer informatie
verwijst Erwin D. naar Intermixt.
Intermixt.
De V V S G verwijst in haar nota
naar artikel 110 van het
Mediadecreet en stelt dat de
gemeenten niet moeten
tussenkomen in de kosten om de
infrastructuur van Telenet
ondergonds te brengen.
Intermixt groepeert de vroegere gemengde Intercommunales,  zoals
IVERLEK - IVEKA - GASELWEST - IMEWO - IMEA, etc  waar Electrabel
bij de meesten zelfs meerderheidsaandeelhouder was.
Electrabel was ook tezelfdertijd  “Exploitant” van de
laagspanningsnetten en zelfs de schuldige van het feit dat de kabel-
tv netten niet conform (NBN C90- 102)  werden aangelegd, een
norm die weliswaar nooit geratificeerd werd.
Bij Intermixt zegt M.V. dat er onderhandelingen zijn met Telenet
en dat gezocht wordt naar een “modus vivendus” en er wel een

Telenet =
Telenat en
vroeg of

laat word je
het zat.

oplossing uit de bus zal komen.
Vroegere akkoorden.
M.V., Secretaris van Intermixt, zegt dat er in de Gemengde
Intercommunales van elektriciteit in de periode 1995 - 1996 een
akkoord was om de luchtleidingen in de stedelijke kernen
ondergronds te brengen. In het verlengde van dat akkoord (de LS
netten ondergronds te brengen), was er eveneens een akkoord
om de netten die aan de dezelfde palen hangen (ICS) ondergronds
te brengen, dus dat was in feite op kosteloze wijze, dus wij vroegen
geen tussenkomst van de gemeenten wanneer die netten
ondergronds werden gelegd, zegt Martin V. overtuigd.
Dat was een afwijking op de Intercommunale reglementen die
bestaan over de verplaatsing van de nutsleidingen en op zijn beurt

was dat Intercommunale reglement een
afwijking op bepaalde teksten die eigenlijk
grotere rechten geven aan de gemeenten.
Omdat de gemeenten dat in een
Intercommunale brengen, dus een
gemeenschappelijke vereniging, hebben
de gemeenten daar bepaalde  van hun
rechten wat getemperd, dat is volgens
Martin V, de situatie.
Wij wensen dat Telenet die akkoorden uit

1995 - 1996, die voor 10 jaar gelden, blijven honoreren m.a.w.
dat, wanneer ze een net in een stedelijke kern ondergronds
brengen, dat dan de ICS activiteit eveneens ondergronds gaat en
dat Telenet geen facturen mag aanbieden aan de gemeenten voor
het ondergronds brengen van die netten, einde citaat.
Opkuis van het 10 jarig programma.
Telenet moet enkel en alleen de opkuis van dat 10 jarig programma
(1995 - 1996) verder zetten, dus de afronding van de vroegere
akkoorden.   We hebben de netten duur verkocht, dat weten we,
maar volgens Martin Verschelde waren de netten in orde. Vanaf
dat moment wordt het gesprek moeilijk, we zijn het hoegenaamd
niet eens met de uitspraak dat de kabel- tv netten, die de
gemengde Intercommunales aan Telenet hebben overgedragen,
technisch in orde waren.  Dat Telenet die netten veel te duur
betaalde heeft meneer SICKINGHE op een persconferentie zelfs
toegegven.
Economische waarde : Boerenbedrog.

De kabel- tv netten werden verkocht aan de
“Economische waarde”, dus veel abonnees en
daaraan was veel verdiend (nogal wiedes omdat de
abonnees te veel betalen voor minderwaardige
kwaliteit van een goedkoop en ondermaats net), de
opbrengst was niet onaanzienlijk, de abonnees van
kabel tv realiseerden een relatief goede
winstbijdrage.  Het waren niet de netten die de
grootste waarde hadden, maar de abonnees en
daaraan was een grote rentabiliteit gekoppeld.
De netten zijn hier niet bepalend in de rentabiliteit,
het aantal klanten wel !
Commentaar van Telenet ondergeschikt.
Volgens Intermixt zegt Telenet dat zij door het
invullen van die overeenkomst uit 1995-1996, zijnde
het ondergronds brengen van de netten “nutteloos”
op kosten wordt gejaagd, wij hebben een
bovengronds net dat perfect voldoet aan wat het
zou moeten voldoen. Deze redactie spreekt dat
formeel tegen, maar Intermixt zegt dat dit het
standpunt is van Telenet. We willen dat “welles

nietes” spelletje met iemand die onvoldoende technisch op de
hoogte is niet verder zetten.
Alleen al GASELWEST : 300 a 400 Km net per jaar.
Volgens Minister VERWILGHEN gaat alleen al GASELWEST jaarlijks
300 a 400 km laagspanningsnet  vervangen, daarvan is er zeker en
vast een groot deel ondergronds, dus ook daar gaat TELENET
nieuwe infrastructuur moeten bouwen, we hebben het hier alleen
nog maar over GASELWEST, zonder alle andere Intercommunales
te noemen, wie gaat dat dan allemaal betalen ?

Kabel tv netten
werden verkocht
aan de
“Economische”
waarden en ze
brachten goed op.

Een installatie van Telenet <kast links>
die je als technicus pas kan bereiken door
eerst de hindernis van de gracht te
nemen, ook als er water in staat !
Waarom doet de vakbond daar niets aan ?


